
      8. januar 2024 

Referat af bestyrelsesmøde afdeling 4 – 6 – 8 

Til stede: Johnny, Helene, Judith & Helle 

Referent: Helle 

 

1. Opsamling på Jens’ afgang som formand 

Jens er gået af som formand. Judith bliver ny midlertidig formand. 

 

2. Forberedelse til beboermødet 
 

❖ Pia orienteres – og sender besked videre til Helle, Sanne og Susan - ift. de spørgsmål de har 
vedlagt deres afstemningsforslag; at spørgsmålene ikke sendes med dagsordenen ud, men at 
Jesper m.fl. gerne vil svare på spørgsmålene hvis de stilles til beboermødet fx under eventuelt jf. 
mail fra Jesper d.d. 
 

❖ Fra Jespers mail d.d.: 

Ved forslag 1, stillet af Markleddet 38, Markleddet 35, Rugskellet 6 og Rugskellet 8 er det kun muligt 

for beboermødet at tage stilling til om afdeling 4-6-8 ønsker bespisning mv. Såfremt der ønskes en 

generel ændring, kan afdelingsbestyrelsen stille forslag til repræsentantskabsmødet. 

  

Lad mig venligst vide, om I ønsker at ændre/omformulere forslagene. 

 

Efter telefonsamtale med Pia (på mødet) trækkes forslag 1 tilbage, da forslaget sigter højere op end 
afdelingsbestyrelsen for afdeling 4-6-8; det tages eventuelt med til et repræsentantskabsmøde 
senere.  

 

❖ Jf. vedtægterne; kapitel 4, §15, stk. 5 ønsker vi at udvide bestyrelsen til 5 medlemmer og 2 
suppleanter, særligt med henblik på det (måske) forstående arbejde med nyt råderetskatalog. 

❖ Jf. vedtægterne kapitel 4, §15, stk. 6 mener vi, at formanden bør vælges af afdelingsbestyrelsen 
på førstkommende møde efter beboermødet og ikke blive valgt direkte på beboermødet til 
formandsposten. 
 

❖ Formandens beretning om 2023 til beboermødet – Judith formulerer noget, som hun sender til 
os pr. mail. 
 

Forslag til punkter til beretningen:  



Fastelavn 2023 

Håb og drømme for 2024 – større sammenhold og fællesskab i og på tværs af afdelingerne; som 
da beboerne, med Johnny fra bestyrelsen i spidsen, væltede skure i et af lejemålene på 
Markleddet lørdag den 6/1-24. 
 


